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ZAPISNIK 
 

sa sjednice -  Izborne skupštine Zbora sudaca HBS-a održane 04.srpnja, 2015. u Rijeci  (boćarska 
dvorana – Podvežica) s početkom u 11.00 sati. Sastanku su prisustvovali članovi skupštine ZS 
HBS-a (Marino Štefan, Čedo Vukelić, Boris Nadenić, Denis Peršić, Dino Blečić, Franko 
Bernobić, Alfred Kičinja, Milan Celija, Željko Skočić, Ivica Petrović, Sanjin Linić, Željko 
Sabalić, Ivanko Komadina, Branko Boban, Krešo Troskot, Josip Bilić, Luko Hendić, Velimir 
Galov, Ivan Matekalo). Ostali prisutni  predsjednik HBS-a gdin. Dragan Putica, Dragan Gracin 
(ZS Zagrebačkog boćarskog saveza). 
  
Sastanak je sazvao Izvršni odbor ZS HBS-a koji je predložio sljedeći dnevni red: 
 
  RADNI DIO 

1. Pozdravna riječ (Peršić Denis) 
2. Izbor zapisničara 
3. Izbor ovjeritelja zapisnika 
4. Izvješće o aktivnostima ZS HBS-a za razdoblje 2011-2015 (Peršić) 
5. Rasprava po točki 4 
6. Izvješće povjerenika za suđenje (Blečić, Čurko, Putica) 
7. Rasprava po točki 6 
8. Razrješenje starog predsjedništva i izbor radnog predsjedništva 
IZBORNI DIO – ZA RAZDOBLJE OD 2015.-2019. 
9. Izbor komisije za verifikaciju mandata 
10. Verifikacija mandata  
11. Izbor Predsjednika ZS HBS-a 
12. Izbor Dopredsjednika ZS HBS-a 
13. Izbor članova IO ZS HBS-a 
14. Izbor Sudačke komisije ZS HBS-a 
15. Izbor članova Stegovnog suda ZS HBS-a 
16. Usvajanje Plana aktivnosti za naredno razdoblje ( 2015. godina) 
17. Razno 
 

 
PRIJEDLOG DNEVNOG REDA JE JEDNOGLASNO USVOJEN. 
 
 
ZAKLJUČCI: 
 
Ad 1. 
 
Predsjednik ZS HBS-a gdin. Denis Peršić je najprije pozdravio sve prisutne članove ZS HBS-a, 
te im zahvalio na njihovom odazivu. Zatim je dao riječ Predsjedniku HBS-a gdina. Dragana 
Puticu, te ga zamolio da se obrati sa nekoliko riječi. Predsjednik Dragan Putica nakon pozdrava 
prisutnih naglašava  zadovoljstvo radom naše organizacije, te inzistira da ubuduće tako 
nastavimo. Isto tako je prisutnim prezentirao tablicu s podacima o plaćenoj članarini ZS za period 
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od 2012.-2015. po županijskim ZS te je zamolio sve županijske ZS da podmire svoje 
nepodmirene obaveze prema HBS-u. U slučaju da postoje neke obaveze koje su podmirene, a 
nisu evidentirane mole se županijski ZS da dostave dokaze (uplatnice) u ured HBS-a kako bi se 
izvršile ispravke u evidenciji ureda. 
Nakon toga je predsjednik Putica napustio skupštinu zbog u isto vrijeme zakazanog sastanka I.O. 
HBS-a. 
 
Ad 2. 
 
Predsjednik ZS HBS-a gdin. Denis Peršić, prije samog radnog dijela skupštine predložio je 
Borisa Nadenića za zapisničara, a kako nije bilo drugih prijedloga dao je prijedlog na usvajanje.  
 
PRIJEDLOG JE JEDNOGLASNO USVOJEN. 
 
Ad 3. 
 
Nakon izbora zapisničara za  ovjeritelje zapisnika. Prijedlog predloženi su Milan Celija i Franko 
Bernobić zbog blizine i potpisa.  
 
PRIJEDLOG JE JEDNOGLASNO USVOJEN. 
 
 
Ad 4. 
 
Predsjednik ZS HBS-a gdin. Denis Peršić podnio je izvješće o radu ZS HBS-a za razdoblje od 
2011.-2015. godine. 
 
Ad 5. 
 
Nakon iznijetog izvješća predsjednik Peršić dotakao se kao i na prijašnjim skupštinama teme 
plaćanje članarine. Plaćanje po Županijskim ZS da je i dalje neuredno, s naznakom da ima 
županijskih ZS koji uredno podmiruju svoje obaveze (D-N BS, IBS). 
 
Nadalje se u raspravu uključio Dragan Gracin koji je skup upoznaje sa radom Zagrebačkog ZS, 
odnosno da su oni tokom 2015. organizirali polaganje za boćarske suce (15 novih sudaca). Nakon 
čega je predsjednik Peršić pohvalio Luku Gracina – nacionalnog boćarskog suca sa područja ZS 
ZBS koji se osim suđenja aktivan  u radu i organizaciji u svom matičnom savezu. 
 
U raspravu se također uključio i gdin. Josip Bilić član BS Šibesko-Kninske županije koji skup 
upoznaje s činjenicom da je ponovno aktivirao 8 bivših sudaca u rad njihovog saveza. 
Predsjednik Denis Peršić je također iskazao zadovoljstvo činjenicom da se je na čelo ZS Š-K Ž 
vratio Josip Bilić te da su rezultati njegovog rada već vidljivi. 
 
Željko Skočić član BS PGŽ naglašava problematiku plaćanja članarina u njihovom savezu. 
 



 3 

IZVJEŠĆE  IZ TOČKE 4. JE USVOJENO SA JEDNIM SUZDRŽANIM GLASOM. 
 
ZAKLJUČAK:   U dogovoru sa kancelarijom HBS-a, potrebno je tokom 2015. godine izvršiti 
uplatu svih zaostalih članarina. 
 
Ad 6. 
 
Izvješća povjerenika za suđenje (Peršić, Čurko, Putica) koji su dostavljeni od strane povjerenika 
prezentirao je Denis Peršić. 
 
Ad 7. 
 
U raspravu se najprije uključio Željko Skočić koji naglašava da se šalju suci sa dviju različitih 
strana (trebalo bi spojiti dva suca iz istog smjera). 
 
Luko Hendić se uključio u raspravu sa naglaskom da se i kod njih desio veliki broj odgoda 
sudaca, ali je bitno da su uvijek to suci s liste za tu ligu. 
 
Dino Blečić se uključio u raspravu sa naglaskom oko slaganja liga i slaganja sudaca zbog 
preklapanja 1 i 2 HBL. Potrebno je delegirati što veći broj sudaca na listu zbog velikog broja 
odgoda sudaca. 
 
IZVJEŠĆA SU JEDNOGLASNO USVOJENA. 
 
 
Ad 8. 
 
Skupština je JEDNOGLASNO razriješila STARO PREDSJEDNIŠTVO, te na prijedlog starog 
saziva I.O. ZS HBS-a imenovala RADNO PREDSJEDNIŠTVO u sastavu Marino Štefan - 
predsjednik, Josip Bilić i Luko Hendić za članove radnog predsjedništva. 
. 
Ad 9. 
 
Denis Peršić predložio je komisiju za verifikaciju mandata u sastavu Branko Boban, Ivica 
Petrović i Željko Sabalić. S obzirom da nije bilo drugih prijedloga, PRIJEDLOG JE 
JEDNOGLASNO USVOJEN. 
 
 
Ad 10. 
  
Nakon što je komisija za verifikaciju prikupila podatke o prisutnosti mandatara na skupštini  
konstatirano je da je od 26 mandatara nazočno njih 19, što znači da skupština ima kvorum, te da 
su sve odluke pravovaljane. 
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Ad 11. 
 
Za Predsjednika ZS HBS-a u razdoblju od 2015-2019. pristigla je samo jedna kandidatura (ZS 
IBS-a) kojom se za predsjednika predlaže Denis Peršić. Kako ni na sjednici nije dana druga 
kandidatura pristupilo se glasanju.  
 
PRIJEDLOG JE JEDNOGLASNO PRIHVAĆEN TE JE DENIS PERŠIĆ IZABRAN ZA 
PREDSJEDNIKA ZS HBS- a  
 
Ad 12. 
 
Za dopredsjednike ZS HBS-a predloženi su od strane njihovih matičnih ZS  dosadašnji 
dopredsjednici Željko Skočić i Tomislav Čurko.  
 
PRIJEDLOZI SU PRIHVAĆENI, ŽELJKO SKOČIĆ JE IMENOVAN 
DOPREDSJEDNIKOM SA JEDNIM SUZDRŽANIM GLASOM, A TOMISLAV ČURKO 
SA JEDNIM GLASOM PROTIV. 
 
Ad 13. 
 
Na prijedlog predsjednika Denisa Peršića za izbor članova IO ZS HBS-a predloženi su sljedeći 
kandidati: 

 Ispred ZS BS Primorsko Goranske županije – Željko Skočić (po funkciji) 
 Ispred ZS BS Dubrovačko Neretvanske županije – Luko Hendić 
 Ispred ZS BS Šibensko - Kninske županije – Josip Bilić 
 Ispred ZS BS Osječko – Baranjske županije – Krešo Troskot 
 Ispred ZS BS Splitsko – Dalmatinske županije – Ljubo Čikeš 
 Ispred ZS Zadarskog BS – Tomislav Čurko (po funkciji) 
 Ispred ZS Zagrebačkog BS – Branko Boban 
 Ispred ZS Istarskog Boćarskog saveza – Denis Peršić (po funkciji) 

 
PRIJEDLOG JE USVOJEN SA JEDNIM SUZDRŽANIM GLASOM UZ NAPOMENU DA 
JE OSTALO UPRAŽNJENO MJESTO ZA ČLANA I.O. ZS HBS-a IZ ZS V-S Ž (zbog 
neprisustva njihovog delegata) TE DA ĆE SE UPRAŽNJENO MJESTO POPUNITI NA 
NEKOJ OD SLIJEDEĆIH SJEDNICA. 
 
Ad 14. 
 
Predsjednik Denis Peršić predložio je Sudačku komisiju u sastavu Denis Peršić, Boris Nadenić, 
Luko Hendić, Dino Blečić i Branko Boban. S obzirom da nije bilo drugih prijedloga,  
 
PRIJEDLOG JE JEDNOGLASNO USVOJEN. 
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Ad 15. 
 
IO ZS HBS-a predložio je komisiju za stegovnog suda u sastavu Franko Bernobić, Josip Bilić i 
Hamoslav Prelc.  
 
Nakon toga otvorila se rasprava u kojoj je sudjelovalo više delegata te je donijet slijedeći 
zaključak: na sljedećoj skupštini će se ponovno raspravljati o članovima stegovnog suda. Ideja je 
kako to ne bi bili aktivni suci sa A i B liste. ŽZS su za slijedeću sjednicu dužni dostaviti 
prijedloge za takve članove iz svojih redova koji bi zamijenili postojeće članove. Nakon toga se 
pristupilo glasanju za predložene kandidate. 
 
PRIJEDLOG JE USVOJEN SA DVA SUZDRŽANA GLASA. 
 
Ad 16.  
Predsjednik Peršić predstavio je prijedlog plana aktivnosti za naredno razdoblje (2015/2016. 
godinu). 
 
PLAN JE JEDNOGLASNO USVOJEN. 
 
Ad. 17 
RAZNO 
 
U raspravu se uključio K.Troskot koji pita stegovni sud da li postoji pisani trag o slučaju 
Dragana.Nikolića iz ZS V-S Ž vezan za njegovo „navodno“ neprimjereno ponašanje tijekom 
suđenja. Denis Peršić mu je odgovorio da je i sam čuo „glasine“ o tom događaju, ali da nikad u 
ZS HBS-a nije zaprimljena disciplinska prijava po kojoj bi se moglo postupati kao u ostalim 
slučajevima – disciplinskim prekršajima. Dodao je da se ne bi trebali previše „zamarati“ tim 
slučajem jer prema njegovim saznanjima Dragan Nikolić je odlukom BS V-S Ž privremeno 
razriješen svih dužnosti pa tako i one boćarskog suca.  
 
Skupština  je završena u 12.50. nakon koje su delegati pozvani na ručak u organizaciji HBS-a. 
 
Prilog: 

• Plan aktivnosti za 2015/2016. 
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OVJERITELJI ZAPISNIKA 
 

Milan Celija                    
 

Franko Bernobić    
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PRIJEDLOG PLANA AKTIVNOSTI ZS HBS ZA 2015/2016 
 

 

 

R.b. TERMIN AKTIVNOST ODGOVORAN 
MJESTO 

ODRŽAVANJA 
NAPOMENA 

1. 10-12/07.2015 
 

Polaganje za Nacionalne suce  
 

Sudačka komisija HBS i 
ZS HBS-a 

Šibenik, Zadar, 
Split 

Ovisno o broju kandidata 

2. 10-12/07.2015 
Godišnji seminari sudaca s 
liste za suđenje I i II HBL-e 

Sudačka komisija HBS-a i 
ZS HBS-a 

Split, Zadar, 
Šibenik 

Obavezan za sve suce s liste 
za suđenje I i II HBL-e i suce 

III HBL-a 

3. 07/2015 
Godišnji seminari sudaca s 
liste za suđenje I i II HBL-e 

Sudačka komisija HBS-a i 
ZS HBS-a Dubrovnik 

Obavezan za sve suce s liste 
za suđenje I i II HBL-e i suce 

III HBL-a 

4. 07/2015 
Sastanak Sudačke komisije 

HBS i ZS HBS-a  
Sudačka komisija HBS i 

ZS HBS-a 
Telefonska 

sjednica 

Analiza suđenja I i II HBL 
sezoni 2012/2013 i 

određivanje prijedloga 
Povjerenika i lista za suđenje I 

i II-ih HBL za 2015/2016. 

5. Kolovoz 
Delegiranje sudaca za susrete  

II HBL 

Sudačka komisija HBS / 
Povjerenici za suđenje II 

HBL-e 
 

Listu sudaca određuje 
Sudačka komisija HBS-a 

6. Rujan 
Delegiranje sudaca za susrete  

I HBL 

Sudačka komisija HBS / 
Povjerenik za suđenje I 

HBL-e 
 

Listu sudaca određuje 
Sudačka komisija HBS-a 

7. Listopad  Seminari-Instruktaže 
Sudačke komisije ŽZS/ 

IO Županijski ZS 
Županijski ZS 

Tema: promjene MTP 
(kongres Rijeka) 

Komisija za MTP HBS-a 
zadužena je za pripremu 

materijala 

8. 01-03/2016 
Redovna godišnja skupština 

ZS HBS  
Predsjednik ZS HBS Zagreb  


